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Besluitenlijst Presidium   DIGITAAL OVERLEG    

Datum: 11 februari 2021 
Aanwezig: dhr. W. Kolff – voorzitter  
   mw. I. Koene – Gewoon Dordt 
     mw. K. Kruger – Groen Links 
  dhr. W. van der Kruijff - CDA 
   dhr. M. Merx – VVD 
   dhr. A. Polat – D66 
   dhr. R. Portier – SP  
   dhr. D. Schalken – BVD 
   mw. M. Stolk - VSP  
   dhr. J. Veldman – CU/SGP 
   dhr. C. van Verk – PvdA 
  mw. A. Wepster – griffier  
 
Afwezig: dhr. D. van Leeuwen – PVV  
    

 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt met instemming van de leden 
vastgesteld.  

2. Mededelingen 
De griffier deelt mede dat RTV Dordrecht half januari een voorstel (met verschillende 
opties) gereed zou hebben. Vanwege drukte heeft de directeur RTV Dordrecht echter 
andere prioriteiten moeten stellen en is het voorstel niet gereed. Toegezegd is dat het 
voorstel begin maart richting de griffier komt, zodat het in het Presidium van april 
besproken kan worden.  

Het voorstel over de 'Dordtse Dinsdag' waar het Presidium om verzocht heeft komt 
eveneens op de Presidiumagenda van april.  
 
3. Verslag 26 november 2020 
Zowel het reguliere verslag als het kabinetsverslag worden conform vastgesteld.  
 

4. Herziening Reglement van Orde Raad en Commissies 
Er wordt conform besloten en het herziene RvO kan als hamerstuk doorgestuurd worden 
naar de gemeenteraad.   

Naar aanleiding van het RvO wordt gesproken over de regels rondom het aanvragen van 
een interpellatiedebat. De heer Van Verk brengt in dat dit alleen gebruikt wordt als het 
over iets belangrijks gaat. Er is volgens ons RvO stemt de raad over het verzoek tot 
interpellatie. Dit houdt in dat de coalitie een interpellatie altijd kan blokkeren. Zou de 
stemverhouding voor dit onderwerp niet moeten worden aangepast, bijvoorbeeld dat 1/3 
van het raad het moet steunen.  
Ieder is het erover eens dat als een onderwerp belangrijk genoeg is, het aan de orde 
gesteld moet kunnen worden en de coalitie dit niet zou moeten blokkeren. Ook is ieder 
het erover eens dat interpellatie wel écht over een belangrijk onderwerp moet gaan en er 
geen inflatie moet plaatsvinden (over veel onderwerpen een interpellatie, zoals nu bij 
moties vreemd gebeurt). Afgesproken wordt het RvO hier niet op aan te passen, maar als 
de volledige oppositie interpellatie wenst moet de coalitie daar niet voor gaan liggen en 
dit steunen.  
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Naar aanleiding hiervan wordt ieder ook opgeroepen zuinig om te gaan met moties 
vreemd in de gemeenteraad. Probeer de onderwerpen in de commissie te bespreken als 
dat kan. Dat scheelt tijd in de gemeenteraad.  

De heer Veldman suggereert om niet iedere commissie de stukken op de agendavoorraad 
te bespreken, maar eens per maand. Dit zou de leden meer disciplineren om niet alles te 
agenderen. Aangegeven wordt dat dit echter niet in het RvO wordt geregeld. Het is aan 
iedere commissie om hier zelf over te besluiten.   

De heer Polat zou graag in het RvO wat opnemen over het aantal interrupties in de 
commissies en gemeenteraad. Dit wordt niet breed gesteund. Wel wordt ieder 
opgeroepen goed met interrupties om te gaan (het is een vraag aan de spreker, moet 
kort en is zeker geen gelegenheid om de eigen woordvoering kracht bij te zetten). Hier 
moet ieder meer discipline in laten zien.  

5. Takenpakket commissie Grote Projecten 
Voor wat betreft de focus en het takenpakket van de commissie Grote Projecten (GP) 
wordt gekozen voor optie 2, de bredere benadering. De commissie heeft een benadering 
op de aansturing en monitoring van de totale opgave van de Groeiagenda, uitvoering 
hoort bij de commissie fysieke leefomgeving. Met deze optie werkt de commissie GP het 
meest op strategisch niveau. Bij de uitwerking wordt meegenomen: 

- het geldt niet alleen voor de woonopgave, maar breder 
- het dient de integraliteit van projecten 
- als het over uitvoering gaat, gaat het niet fysiek (niet: 'waar mogelijk') 
- zaken moet niet te lang blijven liggen (van GP naar fysiek bijvoorbeeld). De griffie kan  
  hier pragmatisch mee omgaan en het bijvoorbeeld via mail regelen 
- met elkaar waken dat GP op strategisch niveau blijft werken (bijvoorbeeld niet te veel  
  presentaties) 
- het is goed als de commissie expliciet maakt waar zij nog informatie over verlangen.  
  Het gaat om aansturing en keuzes maken, daarover dient de discussie te gaan.  

6. Aanpassingen vergaderschema 2021 
Conform besloten. Er wordt een Presidiumoverleg toegevoegd aan de agenda's op 22 
april en een uitloopavond voor de raad op 30 juni (in het schema 'fysiek vergaderen').  

7. Bespreking Kadernota 2022 en Begroting 2022 
Conform besloten. Desgevraagd wordt toegelicht dat we bij de Begrotingsbehandeling 
geen commissie-avond voorafgaand hebben (eerder over besloten in Presidium) en dat 
de Kaderbrief niet komend jaar komt, maar het jaar erna (na de verkiezingen).  

8. Evaluatie burgerinitiatieven 
Er wordt conform besloten, waarbij de ambtelijke bijstand niet in de verordening wordt 
opgenomen. Als dit nodig is, wordt via de Griffie per individueel geval bekeken wat nodig 
en mogelijk is. De verbeterpunten worden door de Griffie geïmplementeerd.  

De heer Veldman vraagt bij burgerinitiatieven meer aandacht voor de financiële kant.  

9. Vragen stellen 
Mevrouw Koene brengt dit punt in en geeft een toelichting. Het valt haar op dat er vaak 
artikel-40 vragen worden gesteld over dezelfde onderwerpen of dat de raad de informatie 
al heeft. Onderwerpen worden bijvoorbeeld in de commissie besproken waar de 
desbetreffende fractie dan niet aanwezig is. Het is goed ons bewust te zijn dat vragen 
stellen geld (ambtelijke capaciteit) kost. Het stellen van artikel-40 vragen is een recht 
om zaken aan de orde te stellen, maar de oproep wordt gedaan om hier wat bewuster 
(effectiever en efficiënter) mee om te gaan.  
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Hoewel de leden van het Presidium artikel-40 vragen een belangrijk instrument en 
democratisch recht vinden, herkennen zij het punt. Veelal kan informatie efficiënter 
worden verkregen door bijvoorbeeld het stellen van vragen in de commissies of vragen 
over hetzelfde onderwerp kunnen door fracties gebundeld worden. Het heeft veelal ook 
met profilering van partijen te maken. Wellicht is het goed eens bij de beantwoording op 
te nemen wat dit gekost heeft. Het is een verantwoordelijkheid van iedere fractie om er 
verstandig mee om te gaan, het instrument goed te gebruiken en zichzelf kritisch de 
vraag te stellen of het echt nodig is.  

Afgesproken wordt in een besloten sessie tijdens bijvoorbeeld een tweedaagse er eens 
over door te spreken (oorzaak, wat is er aan de hand, profilering / populisme). Hier zal 
ook de groei van moties vreemd aan de orde van de dag in meegenomen worden.  

10. Berichten-app Signal 
Besloten wordt voor het Presidium voor vertrouwelijke informatie de berichten-app van 
Signal te gebruiken omdat deze beter beveiligd is. Voor 'gezellige' berichten kan What's 
app gebruikt blijven worden. Ieder downloadt de app op de telefoon en de Grifffier maakt 
de groep aan.  

11. Invulling raadsdagen 8 en 9 april  
Besloten wordt deze gereserveerde dagen overdag in verband met de coronasituatie niks 
te doen. Op de avond van 8 april zal een raadsbrede avond (digitaal) plaatsvinden over 
financiële effecten groeiagenda / businesscases Eneco. Mocht dit in de voorbereiding 
ambtelijk niet gehaald worden dan kan hiervoor de avond van 19 mei gebruikt worden. 
Het is óf óf, er worden geen twee avonden georganiseerd.  

12. Rondvraag 
Mevrouw Koene vraagt aandacht voor het nieuwe RIS; onder andere de link naar RTV 
staat er nog en de concept-agenda van de raad wordt gemist. De Griffier beaamt dat er 
nog een en ander aangepast moet worden. Er wordt achter de schermen hard aan 
gewerkt en voor een aantal zaken zijn we ook afhankelijk van derden.  

De heer Van der Kruijff memoreert aan de eindtijd van de commissies. In het RvO staat 
23.00 uur beschreven, toch wordt veelal door gegaan. De Griffier licht toe dat de 
commissie in dat geval hier zelf toe besluit. De heer Van der Kruijff is van mening dat je 
dit niet bij meerderheid moet besluiten, maar vast moet houden aan de eindtijd. 
Mevrouw Koene geeft aan dat het discipline vergt van de deelnemers. Daarnaast zou zij 
graag met blokken en afgebakende tijden werken.  

De heer Schalken geeft aan dat de gemeente Dordrecht en de site van de raad 
verschillende sites zijn. Er is een extra klik nodig om op de site van de raad te komen. 
Dit zou gelijk door moeten linken en onder de site van de gemeente moeten hangen. Dit 
moet makkelijker, nu moet er teveel geklikt worden. De griffier neemt dit mee en kijkt 
wat hier mogelijk is.  


